
ÉPÍTÉSI ÉS KÖZLEKEDÉSI MINISZTÉRIUM

ÁLLAMTITKÁRA

Iromány száma: K/4972/1.

Benyújtás dátuma: 2023-09-04 17:25

Parlex azonosító: T7CTH6AH0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ágh Péter, Építési és Közlekedési Minisztérium államtitkára 
Belső iktatószám: PAT/17815-1/2023/PFO 

Tisztelt Elnök Úr!

 

Az egyes házszabályi  rendelkezésekről szóló 10/2014. (II.  24.)  OGY határozat 2.  melléklet  45.
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Bedő Dávid (Momentum)
országgyűlési  képviselő  "Nem  gondolja  a  magyar  kormány,  hogy  a  MÁV-csoport  vezetőinek
fizetésemelése helyett inkább a vasúti közlekedés fejlesztésére kellene fordítani a rendelkezésre álló
forrásokat?" című,  K/4972.  számú  Bedő  Dávid  (Momentum) országgyűlési  képviselő  "Miért
gondolja azt a magyar kormány, hogy "luxus" fenntartani olyan vasúti mellékvonalakat, amelyek
például  Komlót  és  Dombóvárt,  vagy Miskolcot  és Tiszaújvárost  kötötték össze?" című,  K/4973.
számú  Bedő Dávid  (Momentum) országgyűlési  képviselő  "Mi az  oka a rendelkezésre  álló  IC
kocsik  hiányának?" című,  K/4974.  számú  Bedő  Dávid  (Momentum) országgyűlési  képviselő
"Nem  gondolja  a  magyar  kormány,  hogy  a  számtalan  látszatberuházás  helyett  a  vasúti
infrastruktúra fejlesztésébe kellene fektetni az adófizetők pénzét?" című, K/4975. számú írásbeli
választ igénylő kérdésére adott válaszomat.



 
Címzett: Bedő Dávid (Momentum)
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Tisztelt Képviselő Úr!

 

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Lázár János
miniszterhez  benyújtott,  Bedő  Dávid  (Momentum) országgyűlési  képviselő  "Nem  gondolja  a
magyar kormány, hogy a MÁV-csoport vezetőinek fizetésemelése helyett inkább a vasúti közlekedés
fejlesztésére kellene fordítani a rendelkezésre álló forrásokat?" című, K/4972. számú Bedő Dávid
(Momentum) országgyűlési  képviselő  "Miért  gondolja  azt  a  magyar  kormány,  hogy  "luxus"
fenntartani olyan vasúti mellékvonalakat, amelyek például Komlót és Dombóvárt, vagy Miskolcot
és Tiszaújvárost kötötték össze?" című, K/4973. számú  Bedő Dávid (Momentum) országgyűlési
képviselő "Mi az oka a rendelkezésre álló IC kocsik hiányának?" című, K/4974. számú Bedő Dávid
(Momentum) országgyűlési  képviselő  "Nem  gondolja  a  magyar  kormány,  hogy  a  számtalan
látszatberuházás helyett a vasúti infrastruktúra fejlesztésébe kellene fektetni az adófizetők pénzét?"
című, K/4975. számú írásbeli kérdésére – a miniszter megbízásából – az alábbi választ adom.
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